
Zápis z jednání výboru České asociace sleddog sportů  
12.6.2010 Běleč nad Orlicí 
 
Přítomní členové 
Individuálové: Ilona Erlebachová, 
Sprint: Jiří Nešněra,  
Mid+long: Martin Levíček, Hela Levíčková ,  
 
Jednání: 
Volba předsedy výboru: zvolen Jiří Nešněra. 
Do STK za mid-long zvolen Martin Levíček. 
 
Řešena potřeba provozního účtu – kauce, přístup na elektronické bankovnictví. 
 
Řešit nevyhovující přehled nad oběhem dokladů. 
Členové výboru mají nedostatečný přehled, kde (u koho) doklady čekají na vyřízení (Rastede? IFSS 
Kanada Daquaam) 
 
Diskuse na téma povinná registrace na diskusi tombru-mushing 
 
Dodělat závodní řád 
 
Zapsala: Levíčková 


